

Title (en)

NEONATE UMBILICAL CATHETER.

Title (de)

NABELKATHETER FÜR NEUGEBORENE.

Title (fr)

CATHETER OMBILICAL POUR NOUVEAU-NE.

Publication

EP 0041986 A1 19811223 (EN)

Application

EP 81900113 A 19801114

Priority

US 9960879 A 19791203

Abstract (en)

[origin: WO8101519A1] A catheter for use with newborn infants comprises a hub (12) having a chamber (24) therein, a translucent first section of tubing (14), and a radiopaque second section of tubing (16). The first section of tubing (14) is connected to the hub (12) by means of a coupling including an insert (28). The proximal end of the second section of tubing (16) extends in sealing engagement over the distal end of the first section of tubing (14) to form a tight flexible connection. The catheter (10) preferably includes a removable stylet (18) to facilitate insertion.

Abstract (fr)

Catheter destine a etre utilise avec des nouveaux-nes comprenant un moyeu (12) possedant une chambre (24) a l'interieur, une premiere partie translucide de tuyaux (14), et une deuxieme partie de tuyaux (16) opaques aux rayonnements. La premiere partie de tuyaux (14) est reliee au moyeu (12) au moyen d'un couplage comprenant une insertion (28). L'extremite proximale de la deuxieme partie de tuyaux (16) s'étend en liaison étanche sur l'extremite distale de la premiere partie de tuyaux (14) de facon a former une jonction flexible et etanche. Le catheter (10) comprend de preference un stylet demontable (18) pour faciliter l'introduction.

IPC 1-7

A61M 25/00

IPC 8 full level

A61M 25/00 (2006.01); **A61M 25/01** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61M 25/0014 (2013.01); **A61M 25/0108** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8101519 A1 19810611; EP 0041986 A1 19811223; EP 0041986 A4 19820422

DOCDB simple family (application)

US 8001540 W 19801114; EP 81900113 A 19801114